
 

  
  

  

Protokoll fört vid möte med distriktsstyrelsen  
  
Tid  Fredagen den 27 september 2024 kl 09.30 – 12.00  

  

Plats  Taubehuset  

  

Närvarande    Lars Nyström  ordförande   

      Christina Vollert  vice ordförande  

      Bo Andrén  sekreterare  

      Chris Ramberg  

      Kerstin Segesten    

      Pernilla Knutsson  

      Ingegerd Andersson  

    

  

  Elisabet Wennström  

Adjungerade    Eva Nyström, utbildning    

      Leif Pettersson, representant valberedningen 

    

  

     

Anmält förhinder  Alf Lernestam, Hans Bjernald, Rolf Stendahl  

   

   

  

   

   

  

1. Sammanträdet öppnas  

    

Ordföranden Lars Nyström hälsade välkomna och öppnade sammanträdet.  

  

2. Val av justerare  

    

        Elisabet Wennström valdes att justera protokollet.  

  

3.  Fastställande av dagordning  

    

Dagordningen fastställdes   

  

4.   Godkännande av föregående protokoll av den 30 augusti 2024  

    

Föregående protokoll, punkt 10 korrigeras, nytt protokoll utfärdas  

  

5.  Ekonomi    

  

Lars N informerade om ekonomin till och med den 31/8 2024 



 

  
  

 

Distriktets verksamhetsplan gicks igenom, vi följer verksamhetsplanen som 

planerat.   

  

 

6.  Fråga väckt av Elisabet W  

 

                  Diskussion angående utmaningar med att rekrytera nya ledamöter till 

föreningsstyrelserna. 

 

                  Förslag om att skicka ut en enkät innehållande 5-6 frågor till föreningar som har 

utmaningar med att rekrytera förtroendevalda.  

  

7.  Medlemsfrågor   

  

Ordförande redovisade den senaste statistiken för medlemsantalet. För  

Göteborgsdistriktet ser det försiktigt positivt ut.   

  

8.  Rapporter   

  

  Regionala Pensionärsrådet  

  

Senaste mötet var den 6 september, temat för mötet var ”Infrastruktur och 

kollektivtrafik från ett äldreperspektiv”, styrelsemedlemmarna har fått ett utskick 

av      minnesanteckningar samt förklarande bilagor.   

    

  ÄPK, Äldre politiska kommittén  

  

Den 10 oktober blir det en temadag på ämnet kultur och politik, den offentliga 

konsten i staden, det är ca 140 deltagare anmälda, utbildningskommittén stöttar 

organiseringen av arrangemanget. 

Lokala pensionärsråd, 1 vakans centrum 2 vakanser sydväst, arbete pågår med 

rekrytering. 

Förbundets nya policy om vård och omsorgstrategi är ute på remiss, 

äldrepolitiska kommittén hanterar den. Utskick till våra föreningar om synpunkter 

skall genomföras. Äldrepolitiska kommittén ansvarar för utskick. 

 

                 ÄVO 

 

                  IVO rapport om situationen inom äldreomsorgen i Göteborg, redovisades av Chris. 

 

         

  Folkhälsokommittén  

  



 

  
  

                 Folkhälsokommittén kommer att ta fram regelverk för aktiviteten Hjärnkoll både på 

förenings- och distriktsnivå. I senaste ”Aktuellt” efterfrågades intresserade         som kan 

utarbeta frågor till Hjärnkoll på distriktsmästerskapet. Om ingen anmäler sig kommer 

kommittén att ta fram frågorna.  

 

                 Kommittén tar fram ett förslag på regelverk.    

  

Marknad  

 

Konserten med Wulfson var mycket uppskattad 

Luncherna är mycket populära 

Torslanda revyn är bokad, biljetter släpps i november, kanske en bra julklapp till 

någon. 

Jullunch, intresse finns, arbete med att finna en bra restaurang med bra priser 

pågår, tidsplanering för lunchen är i början av december. 

  

Digitalkommittén  

  

Molnprojektet,365, pausas tillsvidare 

Kommittén söker fler deltagare som vill/kan arbeta med de olika projekten 

  

DRNG, Delregionala nämnden i Göteborg  

  

Möte med utvecklingsledare, Våld i nära relationer, mycket information, stort 

intresse 

Mats Berglund, ordförande i delregionala nämnden gjorde en presentation av avtal 

med BUP och SIP  

   
GPR, Göteborgs Stads Pensionärs Råd  

  

Senaste mötet var den 5 september, Information om uppföljning av plan för 

åldersvänliga Göteborg kommer att genomföras, 

 

Ny äldreombudsman presenterade sig, Kristin Eliasson, hon tar över efter Helena 

Bjurbäck, hon kommer också att närvara vid Öppet Möte den 22 oktober i 

medborgarhuset i Gamlestaden. 

Presentation av stadens arbete med mänskliga rättigheter gjordes av Catarina 

Tholin Sjögren. 

Två remisser har mottagits, en som handlar om revidering av Göteborgs Stads 

riktlinjer för hemvårdsbidrag och en remiss som handlar om en motion från M om 

att införa Lagen om valfrihet (LOV) i vård och omsorgsboende. 

Veteran VM, varför blev vi pensionärsorganisationer hänvisade till en plats som låg 

väldigt avsides? Vi kommer att bli inbjudna till IOFF för att diskutera med dem om 

vår besvikelse över utfallet.  Volontärsdelen av veteran VM fungerade bra och det 

ekonomiska utfallet blev mycket bra för de deltagande föreningarna.    



 

  
  

  

  

Demokrati Göteborg  

  

Inget nytt att rapportera.  

  

  

Färdtjänstrådet  

  

Pernilla Knutsson anmälde intresse för att bli ny ledamot i rådet  

  

    

     
  

9.  Utbildning  

  

  Studie och folkhälsoombuden möts den 30 september Dalheimers hus, Åsa 

Österberg från förbundet medverkar. 

  

                 Medlemsmöte den 15 november som anordnas av folkhälsokommittén. En 

föreläsning om smärtlindring inleder dagen och den avslutas med en musikquiz. 

  

                 Utbildning i användandet av smartphone samt filmpedagogerna pågår under hela 

hösten 

   

  

    

10.  Information från förbundet  

  

                 Inget att rapportera   

  

  

11.  Rapporter och inkomna ärende till styrelsen  

 

                  Facebook, lägga ut fler museer etc. på hemsidan, inte bara flygmuseet 

                 Föreningsutskick, vad skall vi skicka ut? med anledning av klagomål om ”mycket 

email” 

                 Färdtjänstrådet ny ledamot sökes, se punkt 8 

                 Planera inför årsstämman, mall för rapporter, tidplan etc. 

                 ADA, numera nedlagt projekt. 

                 Volontärprojekt, planer på att bjuda in Helena Olsson från förbundet i början på 

nästa år. 

                 Musik luncher, ny ansökan till SoS, tema ”ta med din granne”   

  

 



 

  
  

12.  Övriga frågor  

    

  Inga  

     
  

  

13.  Avslutning  

  

  Lars N avslutade sammanträdet och tackade de närvarande.  

 

  

  

                Nästa sammanträde fredagen den 25 oktober kl 09.30 i Taubehuset  

  

  

  

  

    

    

  Bo Andrén, sekreterare  Lars Nyström, ordförande  

  

  

  Justeras av:  

  

  

  

  

         Elisabet Wennström  

  

    


